



Material and Procurement Services / Services du matériel et des acquisitions
Procurement Hub – Fredericton / Centre d'approvisionnement – bureau de Fredericton
301 Bishop Drive / 301, allée Bishop
Fredericton (N-B) E3C 2M6

F5211-190628

January 2, 2020 / 2 janvier 2020

Subject:

INVITATION TO TENDER NOTICE F5211-190628: Mechanical and Electrical Upgrades – Technical Services Building, Pacific Biological Station.

Further to the above- mentioned Addendum (#1) is hereby issued.

Sujet :

AVIS D'APPEL D'OFFRES F5211-190628– Modernisation des installations mécaniques et électriques – Bâtiment des services techniques, Station biologique du Pacifique

Pour faire suite à la documentation d'avis d'appel d'offres susmentionné, l'Addenda n° 1 est émis.

ADDENDUM #1 / ADDENDA N° 1

Question 1:

What will be the finished wall surface material in each of the 3 bays and SCL Storage Room?

Answer 1:

Refer to attached Interior Finishes Drawing that has been awarded to another contractor.

Question 2 :

Will the existing framed walls be stripped (by others) of the current plywood sheathing before installations commence? Including exterior walls. For the purpose of installing applicable conduits, wiring, device boxes, etc. behind concealed walls.

Answer 2:

No

Question 1 :

Quel sera le matériel de surface du mur fini dans chacune des 3 baies et de la salle de stockage SCL?

Réponse 1:

Se référer au dessin des finitions intérieures ci-joint qui a été attribué à un autre entrepreneur.

Question 2 :

Les murs à ossature existants seront-ils dépouillés (par d'autres) du revêtement en contreplaqué actuel avant le début des installations? Y compris les murs extérieurs. Dans le but d'installer des conduits, du câblage, des boîtiers d'appareils, etc. derrière des murs dissimulés.

Réponse 2:

Non



Question 3:

All duplex receptacles and communication outlets are flush mount in all walls?

All remaining systems are surface mounted? i.e.: welding outlets, access control eqp, distribution panels, HVAC controls, etc.

Answer 3:

Yes

Yes, unless it is possible to flush mount distribution panel within gypsum board wall in ROV Storage Locker.

Note :

For site Visit Attendance form, refer to Attachment F5211-190628 SVAF1

Question 3:

Toutes les prises et prises de communication duplex sont encastrées dans tous les murs?

Tous les autres systèmes sont montés en surface? ex.: points de soudure, eqp. de contrôle d'accès, panneaux de distribution, commandes HVAC, etc.

Réponse 3:

Oui

Oui, à moins qu'il ne soit possible de rincer le panneau de distribution encastré dans le mur de plaques de plâtre dans le casier de stockage ROV.

Remarque:

Pour le formulaire de participation au site de visite veuillez-vous référer au document F5211-190628 SVAF1